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Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Veszély vagy lehetőség az ENSZ globális migrációs csomag?” címmel az egyes házszabály i
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II .24.) OGY határozat 121 . § (1) bekezdése alapján
interpellációt kívánok benyújtani külgazdasági és külügyminiszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

Európa számára egyértelműen a migráció és az a7721 járó terrorveszély, szociális terhelés jelenti
napjaink legnagyobb kihívását . Gyerekeink, unokáink, hitünk s keresztény kultúránk, egy
szóval nemzetünk sorsa a tét . Ezt Európa egyre több tagállama ismeri fel, mely a tagállami
választások alkalmával is jól látható. Nincs ez másként hazánkban sem, ugyanis a magya r
emberek az elmúlt években több alkalommal is egyértelműen kifejezték abbéli akaratukat, hogy
fontos a nemzeti szuverenitás, és magunk szeretnénk eldönteni, hogy kivel szeretnénk együt t
élni és kivel nem .

A magyar kormány az elsők között volt, aki ezt felismerte, majd a kritikák és a rengeteg támadá s
ellenére hatékonyan vette fel vele a küzdelmet. Bár 2015-ben még sok szempontból egyedül
voltunk álláspontunkkal, mára sok tagállam fogadja el a magyar véleményt, elég, ha a visegrád i
szövetségeseinkre, Ausztriára, vagy legutóbb az olaszokra gondolunk . Az utóbbi években a
Európa lakossága el őtt a probléma és a megoldás kulcsa is, mivel azonban a legutóbbi
választásokkor, 2014-ben ez a kérdés még nem volt ennyire éget ő , az Unió vezető testületeiben
tömegesen foglalnak helyet azok, akik a közvéleménnyel szemben vélekednek a migráció t
érintően. Az általuk irányított politikai testületek összejátszva a kapcsolódó sajtó, a maguka t
„civilként” bemutató szervezetek, általuk tudományosnak mondott munkát végz ő kutatók
képviselőivel rendre olyan javaslatokkal élnek, mely a beérkező illegális bevándorlók
számának növelését eredményezné .

Azt gondolnánk, hogy egy globális kihívásra a legjobb válasz is egy globális megoldás lenne .
De nem mindegy, hogy milyen módon akarjuk ezt a problémát megoldani . Brüsszel eddig csak
a migránsok szétosztásával akart foglalkozni, akár a tagállamok és a demokratikus döntése k
ellenére. Ezen túl nemrégiben az ENSZ is el őállt egy javaslattal, melyet a közvélemény „ENS Z
globális migrációs csomagként” emleget . Miniszter úr már több egyeztetésen is részt vett a
témában, s jól ismeri ennek csomagnak a jelenlegi helyzetét . Emiatt érdeklődnék, hogy mi a
magyar álláspont ebben a kérdésben, hogyan látja, van-e végre hajlandóság arra, hogy ne csak



kezeljék, szétosszák s tulajdonképpen ezzel megszervezzék a migrációt, vagy van az a szándé k
ebben a javaslatban, hogy hogyan állítsuk meg az illegális migrációt ?

Tisztelt Miniszter Úr, ennek fényében kérdezem tehát, hogy kinek jó az ENSZ globáli s
migrációs csomag, segít-e a migrációs válság megoldásában s inkább lehetőség vagy veszély
Európának?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018. június 6 .
ros Alpá r
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